



Referat til styremøte i NSBK Vestland

Dato/tid: Onsdagen 20. mars 2023 kl. 19.00

Møte nr: 3/23

Sted: Wenche Berentsen, Mabbursvegen13

Oppmøte: Wenche, Svein, Tom, Anne Grete, Berit og Karin (digitalt)

Sak nr	Innhold
1	<p>Godkjenning av innkallingen og saksliste</p> <p>Møtebehandling: ok</p> <p>Vedtak: Godkjent</p>
2	<p>Oppfølging av forberedelse utstilling.</p> <p>Møtebehandling:</p> <p>Dommere: Dommere er avklart. Anne Grete er i kontakt med dem om fly. Dette er ordnet for samtlige i løpet av mars og billetter bestilt/betalt.</p> <p>Til neste gang vi henter inn skjema fra dommere skal vi legge inn en rubrikk for personopplysninger som trengs for å bestille fly. Dette letter arbeidet og dommere må ikke kontaktes så mange ganger.</p> <p>Skrivere/ringsekreter: Wenche har vært i kontakt med dem. Silje Duesund har bekreftet at hun er skrivere og Lene Nordås Kalleklev har takket ja som ringsekreter.</p> <p>Myrbø: Berit har fått det bekreftet.</p> <p>Veterinær: Caroline Otteren-Neale fra Fanafjorden Dyreklinikk, foredrag om hundehelse er ett forslag.</p> <p>Godkjenninger: Karin har sendt til politiet og Mattilsynet.</p> <p>Premier: Tom kom med forslag om kjølebag/ryggsekker med Schnauzer logo. Disse er bestilt 30 stk totalt, røde, oransje og blå. Må følges opp for å få bekreftet levering.</p> <p>Servering: Svein vil ta dette, kontakte Goman, og skal også sjekke mat til dommere.</p>

Sak nr	Innhold
	<p>Øvrig: Svein har bestilt hotell (Scandic Byparken)</p> <p>Berit har lagt invitasjon som kan deles bredt. Karin har delt i mange forum og sendt til NSBK. Alle oppmuntres om å dele.</p> <p>Berit bestiller nok sløyfer for 2 år, inkludert de vi har igjen etter 2022.</p> <p>Karin ser på muligheten til annonse. Annonserer generelt på FB for å skaffe publikum til utstillingen er foreslått.</p> <p>Svein skal ta med PC og nett. Dette må sjekkes i god tid. Tom og Svein sjekker nettet når de er innom utstillingsområdet på fredag 16.06. og sjekker samtidig om teltet må monteres opp.</p> <p>Få «alle» medlemmer til delta på utstillingen med oppgaver, er det mulig? Sette opp bemanningsplan for «sløyfeboden» m.m.</p> <p>Hvem kan vi spørre om å være fotograf på utstillingen?</p> <p>Vi har ikke fått avklare nye varamedlemmer, som må være medlem av klubben for å bli godkjente.</p>
3	<p>Aktiviteter 2023</p> <p>Turer: Vi legger ut turer i vår.</p> <p>Hundeløp: Får vi til det i vår? Mer trolig til høsten.</p> <p>Medlemsmøte: Wenche har snakket med Caroline Otteren-Neale fra Fanafjorden Dyreklinikk. Aktuelt å ha det i september/oktober.</p> <p>Pelskveld: Pelskveld versus Pelskurs. Leder foretrekker kurs. Dette bør vi ha hvert semester.</p> <p>Øvrig</p>
4	<p>Plattform for deling av dokument: ikke behandlet på møtet</p>
5	<p>Orienteringer</p> <p>Møtebehandling: Ina Caroline Marteng kan ikke stå som vara da hun ikke er medlem i NSBK. Vi undersøker muligheten å få inn ny vara.</p>
6	<p>Eventuelt</p> <p>Møtebehandling: Ingen</p>